

各位同學好：

臺灣大學第十四屆全球集思論壇「Fragments of the Future | 拾碎」正式報名已經開始！即刻報名，推想未來世界的長相，也遇見未來的自己！

GIS Taiwan 於過去十三年來每年舉辦論壇，邀請世界各地青年學子共同參與，探討全球性及前瞻性議題，創造思想激盪的場域。

GIS Taiwan 2023 年度主題為「Fragments of the Future | 拾碎」，我們希望透過探索現在以描繪未來世界的樣貌，從現在發展到無限可能的路上，我們必然會創造、勢必要改變，那麼，我們該以什麼樣的心態面對變動的未來、又該具備什麼樣的能力創造未來呢？

GIS 2023 將探討「貨幣革命」、「醫療新勢」、「元宇宙」、「永續綠能」四大學術子題，聚焦在這世代變動最大、最具趨勢的議題。

我們正促成 2023 產官學三方最盛大的集會，讓你在這五天之中一窺臺灣與世界的趨勢和走向，凡你看到的，都會成為不同一般的學習；我們也將在每一次的思想激盪和交流中，遇見未來的自己。

---

【會期資訊】

論壇會期 | 2023 年 2 月 7 日 - 2023 年 2 月 11 日

論壇地點 | 國立臺灣大學

論壇官方語言 | 英語

---

【報名資訊】

早鳥報名 | 2022 年 8 月 30 日 - 2022 年 9 月 20 日

一般報名 | 2022 年 10 月 10 日 - 2022 年 11 月 25 日

早鳥優惠 | 4500 NTD

一般報名 | 5000 NTD

報名方式 | 點選以下報名連結。報名共有書審和面試兩個階段，若您通過書審，我們將透過 Email 與您安排面試時間，當通過面試階段成為正式代表後，我們也會透過 Email 與您通知後續論壇的相關資訊。

報名連結 | <https://gis-taiwan.ntu.edu.tw/register.html>

繳費方式 | 當通過面試階段成為正式代表方需要繳費。屆時我們將寄信通知您，請依照繳費單指示繳費。

-----  
更多即時資訊，鎖定集思論壇粉絲專頁 | <https://www.facebook.com/GISTaiwan/>  
GIS Taiwan 官網 | <http://gis-taiwan.ntu.edu.tw>

Greetings,

Regular Registration of GIS Taiwan 14<sup>th</sup> Annual Conference has started! Sign up now to predict what you and the world will look like in the future!

For the past 13 years, GIS Taiwan has held conferences each year where young scholars from all around the world are invited to discuss some of the most visionary international topics and brainstorming ideas.

“Fragments of the Future” being the annual theme of GIS 2023, hopes to spark participants’ imagination of the future world through exploring the present one. We believe that on our way of development and evolution, we are bound to create and innovate. Therefore, we wish to ignite discussions on how we should face the rapidly changing world, and what we should equip ourselves with in order to create the future.

In this annual conference, we would focus on the four main academic topics of “Energy Reform”, “New Paradigm of Healthcare”, “Currency Remodeling”, and “Metaverse”. These are the topics with the most relevance and attention in the recent international society, which we believe have the most impact on this generation.

GIS Taiwan is now on its way to holding one of the grandest academic conferences in 2023 with cooperation between industries and government sectors. In this conference, you can take a peek into the trends of Taiwan and the world, and everything you see and learn would be an extraordinary experience.

-----  
**【Conference Information】**

Conference Date | Feb 7th, 2023 – Feb 11th, 2023

Conference Venue | National Taiwan University

Official Language | English

---

**【Registration Information】**

Regular Registration Period | October 10th, 2022 – November 25th, 2022

Regular Fee | 5000 NTD

Registration Process | Please click on the link below. The registration process is divided into two parts: a written review and an interview. We will contact you via email and schedule the interview once you pass the written review. We will then contact you via email to inform you more about the conference once you pass the interview and become an official student delegate.

Link to the Registration Form | <https://gis-taiwan.ntu.edu.tw/register.html>

Payment | The payment must be made once a student delegate has passed the interview. We will contact you via email for further information.

---

For more information, please follow GIS fanpage |

<https://www.facebook.com/GISTaiwan/>

GIS Taiwan Official Website | <http://gis-taiwan.ntu.edu.tw>